
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 11. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 156
Hvor mange borgere er overgået til ordinær beskæftigelse efter at have været
sanktioneret under kontanthjælpsloftet eller 225-timersreglen?
Der henvises til Beskæftigelsesministeriet pressemeddelelse af 11. november
2017: ”Nyt fald i antallet af kontanthjælpsmodtagere”, http://bm.dk/da/Aktuelt/
Nyheder/Arkiv/2017/11/Nyt%20fald%20i%20antallet%20af%20kontant-
hjaelpsmodtagere.aspx
http://bm.dk/da/Aktuelt/Nyheder/Arkiv/2017/11/Nyt%20fald%20i%20antallet
%20af%20kontanthjaelpsmodtagere.aspx
http://bm.dk/da/Aktuelt/Nyheder/Arkiv/2017/11/Nyt%20fald%20i%20antallet
%20af%20kontanthjaelpsmodtagere.aspx

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Gejl (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Gejl@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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